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PROTOKÓŁ NR XLII/2017 
 

Z XLII sesji RADY MIASTA GDAŃSKA, 

która odbyła się w dniu 31 sierpnia 2017 roku 

w sali obrad Nowego Ratusza w Gdańsku 

ul. Wały Jagiellońskie 1 
 

 
Początek obrad godz. 900 

 

W sesji na 34 udział wzięło 33 radnych, 
nieobecni: 

1. Anna Maria Kołakowska. 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 
 

PUNKT 1 
 

SPRAWY REGULAMINOWE 
 

 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Otworzył obrady XLII sesji Rady Miasta Gdańska. Przywitał wszystkich 
obecnych. 
 
Wpłynął wniosek Komisji Samorządu i Ładu Publicznego RMG  
o włączenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
wyodrębnienia na rok 2018 środków finansowych na działalność 
statutową jednostek pomocniczych (druk 1228);  
 

                               Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                               Anna Wirska – Przewodnicząca K. Samorządu i Ładu Publicznego RMG  
 

Wpłynął wniosek Komisji Kultury i Turystyki RMG o włączenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie upamiętnienia 500-lecia 
Reformacji na Pomorzu Gdańskim (druk 1230);  
 

                               Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                               Marek Bumblis – Przewodniczący K. Kultury i Turystyki RMG  
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Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o włączenie do porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
gminom w związku z nawałnicą 11 sierpnia 2017 r. (druk 1229); 
 

                               Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
                    Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
        Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 

 
Wpłynęły autopoprawki:  
- druk 1229 – pkt 3B; 
- druk 1223 – pkt 4, ppkt 1; 
- druk 1224 – pkt 4, ppkt 2; 
- druk 1208 – pkt 4, ppkt 9; 
- druk 1188 – pkt 4, ppkt 15; 
- druk 1189 – pkt 4, ppkt 16; 
- druk 1200 – pkt 4, ppkt 28; 
- druk 1218 – pkt 4, ppkt 29. 
 
Przystąpiono do głosowania nad włączeniem pod obrady sesji 

następujących projektów uchwał: 

  
- w sprawie wyodrębnienia na rok 2018 środków finansowych na 

działalność statutową jednostek pomocniczych (druk 1228) 
za    -      28   

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
- w sprawie upamiętnienia 500-lecia Reformacji na Pomorzu Gdańskim 
(druk 1230) 

za    -      32   
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
- w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminom w związku  
z nawałnicą 11 sierpnia 2017 r. (druk 1229) 
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za    -      33   
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 

 
Porządek sesji: 
 
1. Sprawy regulaminowe 

− otwarcie sesji; 
 

2. Komunikaty: 
- Przewodniczący Rady Miasta Gdańska, 

- Komisje Rady Miasta Gdańska, 

- Prezydent Miasta Gdańska 

„Informacja na temat wstępnych założeń do projektu budżetu na 2018 r.” – 
przedstawia Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska. 

„Informacja dotycząca zmiany nazewnictwa ulic w związku z ustawą 
 z dnia 1 kwietnia 2016 r. o zakazie propagowania komunizmu lub innego 
ustroju totalitarnego przez nazwy budowli, obiektów i urządzeń użyteczności 
publicznej” – przedstawia Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska. 

„Informacja na temat organizacji roku szkolnego 2017/2018” - przedstawia Piotr 
Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska. 

„Współpraca Miasta Gdańska z organizacjami pozarządowymi” – przedstawiają: 
Grzegorz Szczuka – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego, Magdalena Skiba – 
Kierownik Referatu Współpracy Lokalnej i Innowacji Społecznych Wydziału Rozwoju 
Społecznego. 

 

3.Oświadczenia Klubów Radnych; 
 
3A. Uchwała w sprawie upamiętnienia 500-lecia Reformacji na 
Pomorzu Gdańskim (druk 1230); 
 
3B. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminom  
w związku z nawałnicą 11 sierpnia 2017 r. (druk 1229); 
 

 

4.  Uchwały: 
 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasta Gdańska (druk 1223); 
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Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Teresa Blacharska  – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 
Gdańska na 2017 rok (druk 1224); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Teresa Blacharska  – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej  
„Gdańskiego Centrum Usług Wspólnych” poprzez połączenie 
Centrum Obsługi Placówek Oświatowych Nr 1 w Gdańsku  
i Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Gdańsku oraz 
nadania jej statutu (druk 1199); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Teresa Blacharska  – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 

 

4) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Osowa rejon ulic Posejdona i Junony w mieście 
Gdańsku (druk 1201); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Edyta Damszel-Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 

5) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Przymorze – rejon ulic Chłopskiej i Bora 
Komorowskiego w mieście Gdańsku (druk 1202); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Edyta Damszel-Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 

6) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Matarnia między ulicą Budowlanych a torami PKM 
w mieście Gdańsku (druk 1203); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Edyta Damszel-Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 

7) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Strzyża – strefa buforowa lasów Trójmiejskiego 
Parku Krajobrazowego w mieście Gdańsku (druk 1204); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Edyta Damszel-Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
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8) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Chełm rejon skrzyżowania ulic Worcella i Cienistej 
w mieście Gdańsku (druk 1206); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Edyta Damszel-Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 

9) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Stare Miasto rejon ulicy Sierocej w mieście 
Gdańsku (druk 1208 + autopoprawka); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Edyta Damszel-Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
 

10) w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Olszynka - Dwór Olszyński  
w mieście Gdańsku (druk 1209); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Edyta Damszel-Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 

11) w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Matemblewo rejon ulicy Jana 
Karskiego w mieście Gdańsku (druk 1214); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Edyta Damszel-Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 

12) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Wyspa Spichrzów rejon Stągwi 
Mlecznych w mieście Gdańsku (druk 1207); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Edyta Damszel-Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 

13) w sprawie zmiany w załączniku nr 1 do Uchwały XXX/843/16 
Rady Miasta Gdańska z dnia 27 października 2016 r. w sprawie 
uchwalenia "Regulaminu udzielania dotacji celowych na zadania 
związane z ochroną środowiska i gospodarką wodną" (druk 1205); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Maciej Lorek – Dyrektor Wydziału Środowiska 

 

14) w sprawie udzielenia w roku 2017 dotacji  celowej na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 
(druk 1212); 
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Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
Grzegorz Sulikowski – Miejski Konserwator Zabytków 

 

15) w sprawie wyrażenia intencji zbudowania siedziby Oddziału 
Głównego na rzecz Muzeum Historycznego Miasta Gdańska (druk 
1188); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
Barbara Frydrych – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

 

16) w sprawie zatwierdzenia projektu Statutu instytucji kultury 
pod nazwą: Muzeum Historyczne Miasta Gdańska (druk 1189); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
Barbara Frydrych – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

 

17) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej 
jednostce samorządu terytorialnego celem prowadzenia wspólnej 
polityki kulturalnej Miasta (druk 1221); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
Barbara Frydrych – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury  

  

18) w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym 
kapitale zakładowym spółki InnoBaltica spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku (druk 1220); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 

 

19) w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady 
Miasta Gdańska w sprawie zasad gospodarowania zasobem 
komunalnych lokali użytkowych, czynszów i ich płatności oraz 
podziału Miasta Gdańska na strefy czynszowe (druk 1198); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Piotr Kryszewski – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
 

20) w sprawie uchylenia uchwały upoważniającej Dyrektora 
Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni – jednostki budżetowej do 
załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji 
publicznej (druk 1213); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Sławomir Kiszkurno – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
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21) w sprawie powierzenia Gdańskim Usługom Komunalnym 
Spółce z o.o. z siedzibą w Gdańsku wykonywania zadań własnych 
Gminy Miasta Gdańska w zakresie utrzymania czystości  
i porządku (druk 1222); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Sławomir Kiszkurno – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
 

22) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia statutu 
Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni – jednostki budżetowej (druk 
1211); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mieczysław Kotłowski – Dyrektor Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni 
 

23) w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 
pomiędzy Gminą Miasta Gdańska a Gminą Pruszcz Gdański 
w sprawie określenia podziału obowiązków w zakresie 
wykonywania remontu mostu przez rzekę Czarną Łachę w ciągu 
ul. Przybrzeżnej w Krępcu i jego finansowania, oraz zarządzania 
obiektem po wykonaniu remontu (druk 1225); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mieczysław Kotłowski – Dyrektor Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni 

 

24) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które 
przeznaczone będą środki z Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych w 2017 roku (druk 1219); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Małgorzata Niemkiewicz – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 

 

25) w sprawie określenia formy, wysokości i trybu przyznania 
pomocy dla 3-osobowej rodziny repatrianckiej z Kazachstanu, 
zaproszonej na pobyt stały do Gdańska (druk 1215); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Piotr Olech – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

26) w sprawie określenia formy, wysokości i trybu przyznania 
pomocy dla członka rodziny repatrianckiej z Gruzji, zaproszonej na 
pobyt stały do Gdańska (druk 1216); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Piotr Olech – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
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27) w sprawie określenia formy, wysokości i trybu przyznania 
pomocy dla 2-osobowej rodziny repatrianckiej z Kazachstanu, 
zaproszonej na pobyt stały do Gdańska (druk 1217); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Piotr Olech – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

28) zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie 
określenia źródeł dochodów własnych gromadzonych na 
wydzielonym rachunku i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu 
sporządzania planów finansowych dla wydzielonych rachunków 
dochodów własnych samorządowych jednostek budżetowych 
(druk 1200 + autopoprawka); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

 

29) w sprawie zmiany dostosowania sieci szkół podstawowych  
i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego (druk 1218 + 
autopoprawka); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

 

30) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Szkoły 
Podstawowej Mistrzostwa Sportowego w Gdańsku (druk 1226); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

 

31) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Szkół 
Mistrzostwa Sportowego w Gdańsku (druk 1227); 

 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

 

32) w sprawie wyodrębnienia na rok 2018 środków finansowych 
na działalność statutową jednostek pomocniczych (druk 1228); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

                         Anna Wirska – Przewodnicząca K. Samorządu i Ładu Publicznego RMG  
 
 

5. Interpelacje, zapytania radnych i odpowiedzi Prezydenta Miasta.  

6. Wnioski, oświadczenia osobiste.  

7. Zakończenie obrad. 
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PUNKT 2 
 

KOMUNIKATY 
 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Poinformował, że 9 września br. odbędzie się Dzień Otwarty Rady 
Miasta Gdańska.  
 
PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gdańska 
Przedstawił „Informację na temat wstępnych założeń do projektu budżetu 
na 2018 r.”, która stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Przedstawił „Informację dotycząca zmiany nazewnictwa ulic w związku  
z ustawą z dnia 1 kwietnia 2016 r. o zakazie propagowania komunizmu 
lub innego ustroju totalitarnego przez nazwy budowli, obiektów  
i urządzeń użyteczności publicznej”. Powiedział m.in. że z końcem 
sierpnia mija termin tzw. dekomunizacji ulic. Po konsultacjach  
z mieszkańcami postanowił o odstąpieniu od zmian nazw ulic,  
tj. Dąbrowszczaków, Mariana Buczka, Wincentego Pstrowskiego, 
Stanisława Sołdka, Ludwika Waryńskiego, Franciszka Zubrzyckiego.  
 
Wręczył wszystkim Radnym Miasta książkę autorstwa Tomothy Snyder 
„O tyranii. Dwadzieścia lekcji z dwudziestego wieku”. Polecił 
przeczytanie powyższej książki. 
 
PIOTR KOWALCZUK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Przedstawił „Informację na temat organizacji roku szkolnego 2017/2018” 
stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Udzielił głosu Przewodniczącej Komisji Edukacji Żanecie Geryk. 
 
Radna ŻANETA GERYK 
Skierowała podziękowania do Piotra Kowalczuka Zastępcy Prezydenta 
Miasta Gdańska ds. polityki społecznej, Grzegorza Szczuki Dyrektora 
Wydziału Rozwoju Społecznego, Grzegorza Krygera Zastępcy Dyrektora 
Wydziału Rozwoju Społecznego, wszystkich pracowników Wydziału 
Rozwoju Społecznego, którzy zajmowali się reformą edukacji, a także do 
dyrektorów szkół oraz nauczycieli.  
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PIOTR KOWALCZUK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
W kwestii zwolnień poinformował, że dokładne dane będą znane po 30 
września. Zaproponował przedstawienie danych na posiedzeniu Komisji 
Edukacji. 
 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK 
Zapytał o osoby, które tracą prace – ile osób posiada umowy na czas 
określony, ponieważ nie otrzymują przedłużenia umowy. 
 
PIOTR KOWALCZUK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Powiedział, że trwa ruch kadrowy i w październiku będą znane dokładne 
informacje. 
 
GRZEGORZ SZCZUKA – Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 
Przedstawił informację pn. „Współpraca Miasta Gdańska  
z organizacjami pozarządowymi” stanowiącą załącznik nr 4 do 
protokołu.  

 
 

PUNKT 3 
 

 OŚWIADCZENIA KLUBÓW RADNYCH 
 
 
 
Radny PIOTR BORAWSKI  – Przewodniczący Klubu Radnych 
Platformy Obywatelskiej 
Poinformował, ze przed rozpoczęciem sesji udali się na Plac 
Solidarności, by wspólnie z Lechem Wałęsą złożyć kwiaty. Przytoczył 
słowa „Nie ma wolności bez solidarności”, dodając, że nie byłoby 
wolności bez Lecha Wałęsy. Zacytował św. Jana Pawła II „Solidarność to 
znaczy jeden i drugi, a więc nigdy jeden przeciw drugiemu, jedni przeciw 
drugim” oraz „Nie ma solidarności bez miłości”. Wspomniał strajkujących 
w sierpniu. Wyraził sprzeciw próbom zmieniania historii, oczerniania 
bohaterów, przepisywania podręczników szkolnych, próbom 
wykluczenia, blokowania za pomocą decyzji administracyjnych w imię 
pospiesznie przyjętych ustaw.  
 
Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI -  Przewodniczący Klubu Radnych 
Prawa i Sprawiedliwości 
Powiedział, że w ostatnich latach w Gdańsku nie było polityki 
antyemigracyjnej dotyczącej mieszkańców, a każda rodzina 
doświadczyła emigracji ich członków, dużo osób pracuje za granicą co 
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powoduje skurczenie rynku pracy. Zmiany inwestycyjne, tj. inwestowanie 
w mieszkania służą budowaniu miastu. Nawiązał do kosztów reformy 
oświaty – co roku przeznacza się środki na remonty i readaptacje 
budynków. W kwestii dekomunizacji ulic powiedział, że wojewoda będzie 
musiał w trybie nadzorczym dokonać zmiany nazwy ulic. Zaznaczył, że 
nie powoduje to żadnych kosztów dla mieszkańców, a stare nazwy ulic 
mogą funkcjonować jednocześnie z nowymi. Poprosił, by nie zapomnieć, 
że pomoc z funduszy europejskich i rządowych umożliwia realizacje 
inwestycji w Gdańsku. Powiedział, że w Gdańsku istnieje potrzeba 
rewitalizacji dróg. Złożył życzenia ks. bp prof. dr hab. Marcinowi Hintz 
udanych obchodów 500-lecia Reformacji w Gdańsku.  
 
 

PUNKT 3A 
 

Uchwała w sprawie upamiętnienia 500-lecia Reformacji na Pomorzu 
Gdańskim (druk 1230); 

 
 
 

Radny MAREK BUMBLIS – Przewodniczący Komisji Kultury  
i Turystyki 
Przedstawił projekt uchwały druk 1230 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Poinformował, że Prezydent Miasta Gdańska nie wniósł uwag do 
projektu uchwały. 

 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1230. 

 
Za    -      32 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
 
  

Uchwałę Nr XLII/1152/17 
Rady Miasta Gdańska 
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w sprawie upamiętnienia 500-lecia Reformacji  
na Pomorzu Gdańskim 

 
z dnia 31 sierpnia 2017 roku 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 
 

Ks. bp prof. dr hab. MARCIN HINTZ 
Powiedział, że rok 2017 jest rokiem obchodów 500-lecia Reformacji, co 
przypomina o wydarzeniu, które miało wymiar religijny, społeczny, 
gospodarczy i kulturowy. Podkreślił znaczenie przyjęcia rezolucji w dniu 
31 sierpnia, który jest symboliczny dla Gdańska oraz Polski. Wyraził 
przekonanie, że osiągniecia roku 1980 i 1989 są pokłosiem tradycji 
tolerancji, wolności i otwartości Gdańska. Podziękował Radzie Miasta 
oraz Prezydentowi za jednomyślne podjęcie uchwały, które jest 
świadectwem dla całego kraju. Powiedział, ze obchody Reformacji trwają 
– 31 października będzie obchodzona przez wszystkich ewangelików 
pamiątka 500-lecia Reformacji. Zaprosił do udziału w obchodach.  

 
 
 

PUNKT 3B 
 

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminom  
w związku z nawałnicą 11 sierpnia 2017 r. (druk 1229  

+ autopoprawka) 
 
 
 
TERESA BLACHARSKA  Skarbnik Miasta Gdańska  
Przedstawiła projekt uchwały druk 1229 wraz z załączonym 
uzasadnieniem oraz wniosła autopoprawkę: 
„Gmina Parchowo 100.000 zł – w tym, że prócz infrastruktury drogowej, 
koszty naprawy przewidziane są na kwotę, z naszej pomocy,  
w wysokości 62.000 zł, ale jeszcze przeznaczone będą na zakup 
rozdrabniarki do drewna – 38.000 zł”. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Poinformował, że jest to pierwsze czytanie, projekt uchwały nie był 
opiniowany przez żadną z komisji. 
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Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1229 wraz z autopoprawką. 

 
Za    -      32 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
 
  

Uchwałę Nr XLII/1153/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej gminom  

w związku z nawałnicą 11 sierpnia 2017 r. 
 

z dnia 31 sierpnia 2017 roku 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 
 
 

PUNKT 4 
 

 UCHWAŁY 
 
 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasta Gdańska (druk 1223 + autopoprawka);  

 
 
 
 

TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gdańska  
Przedstawiła projekt uchwały druk 1223 zgodnie z uzasadnieniem wraz  
z autopoprawką. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
K. Strategii i Budżetu – pozytywna, 
K. Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna, 
K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 
K. Samorządu i Ładu Publicznego – pozytywna, 
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K. Edukacji – pozytywna, 
K. Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia – pozytywna, 
K. Kultury i Turystyki – pozytywna, 
K. Sportu – pozytywna, 
K. Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna. 
 
Radny MARIUSZ ANDRZEJCZAK 
Zapytał o stara ul. Opacką – czy inwestycja będzie ujęta w przyszłym 
roku. 
 
MARCIN DAWIDOWSKI – Dyrektor Wydziału Programów 
Rozwojowych 
Odpowiedział, że zakres prac dotyczący inwestora znajduje się  
w umowie ramowej. Bieżąca operacja dotyczy ul. Nowa Opacka. 
dotychczasowa ul. Opacka również jest przewidziana w planach.  
 
Radna EMILIA LODZIŃSKA 
Zapytała o pochodzenie środków przeznaczonych na ul. Nową 
Politechniczną. 
 
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gdańska  
Odpowiedziała, że jest to kwota przeznaczona w przetargu. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały druk 1223 
z autopoprawką. 

 
Za    -      22 

      przeciw    -      10 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  

Uchwałę Nr XLII/1154/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska 
 

z dnia 31 sierpnia 2017 roku 
 

Załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
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2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska 
na 2017 rok (druk 1224 + autopoprawka);    

 
 
 
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gdańska  
Przedstawiła projekt uchwały druk 1224 zgodnie z uzasadnieniem wraz  
z autopoprawką. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował o następujących opiniach Komisji: 
K. Strategii i Budżetu – pozytywna, 
K. Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna, 
K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 
K. Samorządu i Ładu Publicznego – pozytywna, 
K. Edukacji – pozytywna, 
K. Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia – pozytywna, 
K. Kultury i Turystyki – pozytywna, 
K. Sportu – pozytywna, 
K. Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna. 
 
Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI 
Zwrócił uwagę na wysoki podatek od środków transportu.  
 
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gdańska  
Poinformowała, że w 2016 Radni Miasta obniżyli wysokość podatku od 
środków transportu.  
 
Radna EMILIA LODZIŃSKA 
Podziękowała za podwyżki dla pracowników Gdańskiego Zespołu 
Żłobków  
 
Radny MARIUSZ ANDRZEJCZAK 
Zapytał czy analizowano czy firmy leasingowe płacą w ościennych 
gminach niższe opłaty. 
 
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gdańska  
Powiedziała, że nie analizowano stawek dla ubezpieczycieli  
w poszczególnych gminach, zapewniła, że będzie to przedmiotem 
zainteresowania. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały druk 1224 
z autopoprawką. 
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Za    -      22 
      przeciw    -      10 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

      w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  

Uchwałę Nr XLII/1155/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Gdańska na 2017 rok 
 

z dnia 31 sierpnia 2017 roku 
 

Załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej  
„Gdańskiego Centrum Usług Wspólnych” poprzez połączenie 
Centrum Obsługi Placówek Oświatowych Nr 1 w Gdańsku i Zespołu 
Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Gdańsku oraz nadania jej 
statutu (druk 1199); 

 
 
 
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gdańska  
Przedstawiła projekt uchwały druk 1199 zgodnie z uzasadnieniem. 
Poinformowała, że związki zawodowe nie zgłosiły uwag do projektu 
uchwały. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował, że Komisja Strategii i Budżetu oraz Komisja Edukacji 
opiniowały pozytywnie projekt uchwały. 
 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 1199. 

 

Za    -      22 
      przeciw    -        1 
      wstrzymało się   -        7 
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               Rada Miasta Gdańska 
      w głosowaniu p r z y j ę ł a   

  
Uchwałę Nr XLII/1156/17 

Rady Miasta Gdańska 
 

zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia jednostki 
budżetowej „Gdańskiego Centrum Usług Wspólnych” 

poprzez połączenie Centrum Obsługi Placówek 
Oświatowych Nr 1 w Gdańsku i Zespołu Ekonomiczno-

Administracyjnego Szkół w Gdańsku  
oraz nadania jej statutu 

 
z dnia 31 sierpnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 
 
 

4) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Osowa rejon ulic Posejdona i Junony w mieście 
Gdańsku (druk 1201); 

 
 

  
EDYTA DAMSZEL-TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt uchwały druk 1201 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. Poinformowała, że do projektu planu nie wpłynęły  
uwagi. Radni Miasta Gdańska mieli możliwość zapoznania się z całym 
projektem uchwały przekazanym im drogą elektroniczną. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował, że Komisja Zagospodarowania Przestrzennego 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Na tym zakończono omawianie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Osowa rejon ulic 
Posejdona i Junony w mieście Gdańsku. Głosów w dyskusji nie było. 
Przystąpiono do głosowania rozstrzygając jednocześnie o sposobie 
rozpatrzenia uwag do projektu planu. 
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Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
 
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  

Uchwałę Nr XLII/1157/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Osowa rejon ulic 
Posejdona i Junony w mieście Gdańsku 

 
z dnia 31 sierpnia 2017 roku 

 

Załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
 
 
 
 
 

5) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Przymorze – rejon ulic Chłopskiej i Bora 
Komorowskiego w mieście Gdańsku (druk 1202); 

 
   
 
 

EDYTA DAMSZEL-TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt uchwały druk 1202 zgodnie z uzasadnieniem. 
Poinformowała, że do projektu planu wpłynęło 12 uwag, których 
propozycję rozpatrzenia przez Radę Miasta Gdańska zawiera załącznik 
nr 2 do projektu uchwały, omówiony szczegółowo przez panią Dyrektor 
BRG z wykorzystaniem prezentacji multimedialnej. Radni Miasta 
Gdańska mieli możliwość zapoznania się z całym projektem uchwały 
przekazanym im drogą elektroniczną. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował, że Komisja Zagospodarowania Przestrzennego 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Radny JAROMIR FALANDYSZ 
Poprosił o ilość wyciętych drzew oraz wyjaśnienie uwagi dotyczącej 
sankcjonowania samowoli budowlanej. 
 
EDYTA DAMSZEL-TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Poinformowała, ze ma być to wycinka 7 drzew wskazując część na 
mapie. W kwestii samowoli budowlanej wyjaśniła, że w  prognozie 
oddziaływania na środowisko użyto sformułowania usankcjonowanie 
istniejącej zabudowy, przez co mieszkańcy wywnioskowali, że jest to 
samowola budowlana, co nie jest zgodne z prawda, ponieważ inwestycja 
powstała na podstawie prawomocnego pozwolenia na budowę.  
 
Radna BEATA WIERZBA 
Wyjaśniła, że protesty mieszkańców dotyczą dojazdu do drukarni na 
tyłach domu towarowego, samochody blokują wyjazd z ul. Bora 
Komorowskiego oraz dojazd do Czerwonego Dworu.   
 
EDYTA DAMSZEL-TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Powiedziała, że każdy inwestor musi zapewnić miejsca parkingowe na 
swojej nieruchomości. Obsługa komunikacyjna jest dopuszczona tylko 
od strony ul. Bora Komorowskiego. 
 
Na tym zakończono omawianie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Przymorze – 
rejon ulic Chłopskiej i Bora Komorowskiego w mieście Gdańsku. 
Przystąpiono do głosowania rozstrzygając jednocześnie o sposobie 
rozpatrzenia uwag do projektu planu. 

 
Za    -      22 

      przeciw    -        9 
      wstrzymało się   -        1 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  

Uchwałę Nr XLII/1158/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Przymorze – rejon ulic 
Chłopskiej i Bora Komorowskiego w mieście Gdańsku 
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z dnia 31 sierpnia 2017 roku 
 

Załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 
 
 

6) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Matarnia między ulicą Budowlanych a torami PKM  
w mieście Gdańsku (druk 1203); 

 
 
 
EDYTA DAMSZEL-TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 1203 zgodnie z uzasadnieniem. 
Poinformowała, że do projektu planu wpłynęło 13 uwag, których 
propozycję rozpatrzenia przez Radę Miasta Gdańska zawiera załącznik 
nr 2 do projektu uchwały, omówiony szczegółowo przez panią Dyrektor 
BRG z wykorzystaniem prezentacji multimedialnej. Radni Miasta 
Gdańska mieli możliwość zapoznania się z całym projektem uchwały 
przekazanym im drogą elektroniczną. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował, że Komisja Zagospodarowania Przestrzennego 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Na tym zakończono omawianie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Matarnia między 
ulicą Budowlanych a torami PKM w mieście Gdańsku. Głosów w dyskusji 
nie było. Przystąpiono do głosowania rozstrzygając jednocześnie  
o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu planu. 

 
Za    -      33 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr XLII/1159/17 
Rady Miasta Gdańska 
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w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Matarnia między ulicą 

Budowlanych a torami PKM w mieście Gdańsku 
 

z dnia 31 sierpnia 2017 roku 
 

Załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 
 

 

7) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Strzyża – strefa buforowa lasów Trójmiejskiego Parku 
Krajobrazowego w mieście Gdańsku (druk 1204);   

 
 
 

EDYTA DAMSZEL-TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt uchwały druk 1204 zgodnie z uzasadnieniem. Radni 
Miasta Gdańska mieli możliwość zapoznania się z całym projektem 
uchwały przekazanym im drogą elektroniczną. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował, że Komisja Zagospodarowania Przestrzennego 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Na tym zakończono omawianie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Strzyża – strefa 
buforowa lasów Trójmiejskiego Parku Krajobrazowego w mieście 
Gdańsku. Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania 
rozstrzygając jednocześnie o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu 
planu. 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr XLII/1160/17 
Rady Miasta Gdańska 
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w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Strzyża – strefa 

buforowa lasów Trójmiejskiego Parku Krajobrazowego  
w mieście Gdańsku 

 
z dnia 31 sierpnia 2017 roku 

 
Załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
 
 
 

 

8) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Chełm rejon skrzyżowania ulic Worcella i Cienistej  
w mieście Gdańsku (druk 1206); 

 
 
 
 

EDYTA DAMSZEL-TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt uchwały druk 1206 zgodnie z uzasadnieniem. 
Poinformowała, że do projektu planu wpłynęło 15 uwag, których 
propozycję rozpatrzenia przez Radę Miasta Gdańska zawiera załącznik 
nr 2 do projektu uchwały, omówiony szczegółowo przez panią Dyrektor 
BRG z wykorzystaniem prezentacji multimedialnej. Radni Miasta 
Gdańska mieli możliwość zapoznania się z całym projektem uchwały 
przekazanym im drogą elektroniczną. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował, że Komisja Zagospodarowania Przestrzennego 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny MATEUSZ SKARBEK 
Poprosił o podanie wysokości zabudowy w każdej ze stref oraz  
o szczegółowe odniesienie się do otaczającej zabudowy.   
 
EDYTA DAMSZEL-TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Odpowiedziała, że w strefie B wysokość zabudowy wynosi 16 m, powstał 
obiekt biurowy o wysokości 12 m. Na całej długości planuje się wysokość 
13 m, co koresponduje z zabudową w sąsiedztwie. W strefie A jest to  
22 m. w ramach zagospodarowania wprowadzono plac oraz wymóg 
usług w parterze.  
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Na tym zakończono omawianie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Chełm rejon 
skrzyżowania ulic Worcella i Cienistej w mieście Gdańsku. Głosów  
w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania rozstrzygając 
jednocześnie o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu planu. 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        1 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  

Uchwałę Nr XLII/1161/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Chełm rejon 
skrzyżowania ulic Worcella i Cienistej  

w mieście Gdańsku 
 

z dnia 31 sierpnia 2017 roku 
 

Załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
 

9) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Stare Miasto rejon ulicy Sierocej w mieście Gdańsku 
(druk 1208 + autopoprawka); 

 
 
 
 

EDYTA DAMSZEL-TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt uchwały druk 1208 zgodnie z uzasadnieniem wraz  
z autopoprawką. Poinformowała, że do projektu planu wpłynęła 1 uwaga, 
których propozycję rozpatrzenia przez Radę Miasta Gdańska zawiera 
załącznik nr 2 do projektu uchwały, omówiony szczegółowo przez panią 
Dyrektor BRG z wykorzystaniem prezentacji multimedialnej. Radni 
Miasta Gdańska mieli możliwość zapoznania się z całym projektem 
uchwały przekazanym im drogą elektroniczną. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował, że Komisja Zagospodarowania Przestrzennego 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Na tym zakończono omawianie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Stare Miasto 
rejon ulicy Sierocej w mieście Gdańsku wraz z autopoprawką. Głosów w 
dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania rozstrzygając 
jednocześnie o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu planu. 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  

Uchwałę Nr XLII/1162/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Stare Miasto rejon ulicy Sierocej  
w mieście Gdańsku 

 
z dnia 31 sierpnia 2017 roku 

 
Załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 
 
 

10) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Olszynka - Dwór Olszyński w mieście Gdańsku  
(druk 1209); 

 
 
 
EDYTA DAMSZEL-TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt uchwały druk 1209 zgodnie z uzasadnieniem. 
Poinformowała, że do projektu planu nie wpłynęły uwagi. Radni Miasta 
Gdańska mieli możliwość zapoznania się z całym projektem uchwały 
przekazanym im drogą elektroniczną. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował, że Komisja Zagospodarowania Przestrzennego 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Na tym zakończono omawianie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Olszynka - Dwór 
Olszyński w mieście Gdańsku. Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono 
do głosowania rozstrzygając jednocześnie o sposobie rozpatrzenia uwag 
do projektu planu. 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr XLII/1163/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego Brętowo rejon 

ulicy Słowackiego 125 II w mieście Gdańsku 
 

z dnia 31 sierpnia 2017 roku 
 

Załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
 

11) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Matemblewo rejon ulicy Jana Karskiego w mieście 
Gdańsku (druk 1214); 

 
 
 
EDYTA DAMSZEL-TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt uchwały druk 1214 zgodnie z uzasadnieniem. 
Poinformowała, że do projektu planu wpłynęło 9 uwag, których 
propozycję rozpatrzenia przez Radę Miasta Gdańska zawiera załącznik 
nr 2 do projektu uchwały, omówiony szczegółowo przez panią Dyrektor 
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BRG z wykorzystaniem prezentacji multimedialnej. Radni Miasta 
Gdańska mieli możliwość zapoznania się z całym projektem uchwały 
przekazanym im drogą elektroniczną. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował, że Komisja Zagospodarowania Przestrzennego 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
EDYTA DAMSZEL-TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Poinformowała, że wpłynęła interpelacja radnego Jerzego Milewskiego, 
która dotyczy kwestii zawartych w uwagach do planu. Zapytała się 
radnego czy chciałby aby rozwinęła któryś z tematów. 
 
Radny JERZY MILEWSKI 
Poprosił o odpowiedź na interpelację oraz o wyjaśnienie kwestii będącej 
głównym niepokojem mieszkańców. Powiedział, że nie rozumie 
zapewnienie, że wysokość zabudowy się nie zmieni. 
 
EDYTA DAMSZEL-TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Wyjaśniła, że plany miejscowe są trudnym dokumentem do odczytania. 
Zgodnie z rozporządzeniem należy określić wysokość zabudowy oraz 
innych elementów. Od wielu lat nikt nie zgłaszał problemu z interpretacją 
zapisów. Budynek mający ściany i dach może mieć zgodnie z zapisem 
maksymalną wysokość 10,5 m. Poinformowała, że analizowano rzędne 
terenu. Zastosowany zapis miął ułatwić zrozumienie go przez 
mieszkańców.  
 
Radny JERZY MILEWSKI 
Powiedział, że zapis dotyczący maksymalnego poziomu budynku oraz 
budowli zmienia regułę. Poprosił o dosłowne wyjaśnienie tego zapisu.  
 
EDYTA DAMSZEL-TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Wyjaśniła, ze wysokość zabudowy w rozumieniu rozporządzenia  
w sprawie warunków technicznych jakim powinny odpowiadać budynki  
i ich usytuowanie - minimalnej nie ustala się, maksymalna to 10,5 m. Na 
tej podstawie projektant sporządza projekt budowy, organ wydający 
pozwolenie na budowę sprawdza czy wysokość jest zgodna z planem 
miejscowym. Natomiast inne gabaryty obiektów jest szerszym 
sformułowaniem dotyczącym zarówno budowli jak i budynków. 
Maksymalny poziom najwyższego punktu na pokryciu kubatury brutto 
budynku oraz na pokryciu najwyższego poziomu budowli nie może 
przekraczać 113 m. Zaznaczyła, że nie może być sytuacji, w której 
obiekt 10,5 m przekraczałby wysokość rzędnej 113 m. Odpowiedziała, 
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że wysokość budynków dla tego terenu określona jest na poziomie 
maksymalnym 10,5 m. 
 
Radny JERZY MILEWSKI 
Powiedział, że pani dyrektor unika odniesienia się w planie do zapisu  
z zastrzeżeniem punktu 6a. zapis ten uchyla zasadę punktu 5. Poprosił  
o wyjaśnienie tego zapisu. Zapytał o inwestora zainteresowanego 
terenem oraz dlaczego to miasto jest inicjatorem zmiany planu, a także 
kto ponosi koszty. 
 
WIESŁAW BIELAWSKI – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Poprosił o uważne wczytanie się w punkt 6a oraz odczytał jego zapis. 
Wyjaśnił, że budowla według prawa budowlanego nie jest budynkiem. 
Wyjaśnił, że każdy budynek może mieć maksymalną wysokość 10,5 m, 
natomiast każda budowla, np. maszt, nie więcej niż rzędna określona  
w planie.  
 
EDYTA DAMSZEL-TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Odpowiedziała, że wnioskodawca jest osoba prywatna. Zgodnie  
z przepisami każdy ma prawo złożyć wniosek o sporządzenie lub zmianę 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Poinformowała, 
że dwa razy do roku rozpatrywane są powyższe wnioski. Raz na cztery 
lata Prezydent ma obowiązek przedłożenia radnym miasta rozpatrzenia 
wniosków. Zaznaczyła, że to rada miasta rozpatruje przyjęcie o zmianę 
lub przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu.   
 
Radna EMILIA LODZIŃSKA 
Poprosiła, by w przyszłości na rysunku m.in. wskazać różnice miedzy 
budynkiem a budowlą. 
 
EDYTA DAMSZEL-TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Zapewniła, że podczas dyskusji publicznych zostaną rozszerzone 
prezentacje. Zwróciła się do radnego Jerzego Milewskiego  
z  zaproszeniem na dyskusje publiczną. 
 
Radny JAROMIR FALANDYSZ 
Zapytał czy w przypadku gdy inwestor będzie chciał wybudować 
budowle na powyższej działce na przykład antenę telefonii komórkowej, 
to czy inwestor otrzyma pozwolenie na budowę i czy będzie ona mogła 
mieć wysokość do 30 m. 
 
 
 



 28

EDYTA DAMSZEL-TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Odpowiedziała, że na budowle tak, natomiast budowę masztu telefonii 
komórkowej regulują również inne przepisy niż prawo budowlane.  
  
Radny MARIUSZ ANDRZEJCZAK 
Zaznaczył kwestie istoty rzędnej terenu. 
 
Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI 
Wyjaśnił, że rozumie brak zaufania wobec zapisów w planie 
miejscowym.  
 
Radny PIOTR BORAWSKI 
Powiedział, że podczas posiedzeń komisji a także wyłożeń publicznych 
przeprowadzane są dyskusję.  
 
GRZEGORZ STRZELCZYK 
Powiedział, że plan dotyczy osiedla Alfa Park przy ul. Myśliwskiej, gdzie 
miało miejsce błędne wyznaczenie rzędnych, co skutkowało 
wybudowaniem o jedno piętro więcej.  
 
JERZY MILEWSKI 
Zwrócił się do dyrektor Biura Rozwoju Gdańska z prośbą o interpretację 
zapisu „z zastrzeżeniem punktu 6a”. 
 
WIESŁAW BIELAWSKI – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Odpowiedział, że zapis 6a odnosi się nie do budynku ale do budowli, 
która na danym budynku może być bądź budowli niezależnej.  
 
Na tym zakończono omawianie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Matemblewo 
rejon ulicy Jana Karskiego w mieście Gdańsku. Głosów w dyskusji nie 
było. Przystąpiono do głosowania rozstrzygając jednocześnie o sposobie 
rozpatrzenia uwag do projektu planu. 
 

Za    -      20 
      przeciw    -      10 
      wstrzymało się   -        1 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a  
 

Uchwałę Nr XLII/1164/17 
Rady Miasta Gdańska 
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w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Matemblewo rejon ulicy 
Jana Karskiego w mieście Gdańsku 

 
z dnia 31 sierpnia 2017 roku 

 
Załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

 
 
 
 

12) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Wyspa Spichrzów rejon Stągwi 
Mlecznych w mieście Gdańsku (druk 1207); 

 
 
 
 
EDYTA DAMSZEL-TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Przedstawiła projekt uchwały druk 1207 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował, że Komisja Zagospodarowania Przestrzennego 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Radny MATEUSZ SKARBEK 
Zapytał o strukturę własnościową oraz o wyjaśnienie dlaczego granica 
planu zahacza o budynek Novotelu. 
 
EDYTA DAMSZEL-TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

Wskazała na rysunku granice planu. Wyjaśniła, że fragmenty terenu, na 
którym znajduje się Novotel są własnością Skarbu Państwa. Docelowo 
zagospodarowanie zabudowy będzie musiało zostać dostosowane do 
planu, tj. zabudowy kwartałowej. 
 
Radny MATEUSZ SKARBEK 
Wyraził nadzieje, że będzie to szansa na ożywienie dróg morskich  
w Gdańsku.  
 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały druk 1207. 
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Za    -      29 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a  
 

Uchwałę Nr XLII/1165/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Wyspa 
Spichrzów rejon Stągwi Mlecznych w mieście Gdańsku 

 
z dnia 31 sierpnia 2017 roku 

 
Załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 
 
 

13) w sprawie zmiany w załączniku nr 1 do Uchwały XXX/843/16 Rady 
Miasta Gdańska z dnia 27 października 2016 r. w sprawie uchwalenia 
"Regulaminu udzielania dotacji celowych na zadania związane  
z ochroną środowiska i gospodarką wodną" (druk 1205); 

 
 
 

DAGMARA NAGÓRKA-KMIECIK – Zastępca Dyrektora Wydziału 
Środowiska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 1205 zgodnie z uzasadnieniem. 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował o następujących opiniach komisji: 
K. Zrównoważonego Rozwoju – pozytywna, 
K. Strategii i Budżetu – pozytywna. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały druk 1205. 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
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               Rada Miasta Gdańska 
     w głosowaniu p r z y j ę ł a  

 
Uchwałę Nr XLII/1166/17 

Rady Miasta Gdańska 
 

w sprawie zmiany w załączniku nr 1 do Uchwały 
XXX/843/16 Rady Miasta Gdańska z dnia 27 października 

2016 r. w sprawie uchwalenia "Regulaminu udzielania 
dotacji celowych na zadania związane  

z ochroną środowiska i gospodarką wodną" 
 

z dnia 31 sierpnia 2017 roku 
 

Załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 
 

 
 
 

14) w sprawie udzielenia w roku 2017 dotacji  celowej na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku 
(druk 1212); 

 
 
 

JANUSZ TARNACKI – Zastępca Miejskiego Konserwatora Zabytków 
Przedstawił projekt uchwały druk 1212 zgodnie z uzasadnieniem. 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował o następujących opiniach komisji: 
K. Kultury i Turystyki – pozytywna, 
K. Strategii i Budżetu – pozytywna. 
 
 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały druk 1212. 
 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a  
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Uchwałę Nr XLII/1167/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie udzielenia w roku 2017 dotacji  celowej  
na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytku 
 

z dnia 31 sierpnia 2017 roku 
 

Załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
 

15) w sprawie wyrażenia intencji zbudowania siedziby Oddziału 
Głównego na rzecz Muzeum Historycznego Miasta Gdańska (druk 
1188 + autopoprawka); 

 
 

 

 
 

BARBARA FRYDRYCH – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 
Przedstawiła projekt uchwały druk 1188 zgodnie z uzasadnieniem wraz  
z autopoprawką. 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował, że Komisja Kultury i Turystyki oraz Komisja 
Zagospodarowania Przestrzennego pozytywnie zaopiniowały projekt 
uchwały. 
 
Radny PIOTR CZAUDERNA – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 
Gdańska 
Zaapelował do radnych, aby nie podejmować przedmiotowej uchwały 
oraz następnej w kolejności porządku obrad. Powiedział m.in. że 
powstanie Muzeum Historycznego Miasta Gdańska budzi poważne 
kontrowersje, natomiast Gdańsk nie prowadzi planowej polityki 
muzealnej. Zapytał się o eksponaty zostanie zapełnione muzeum oraz  
o biznesplan. Powiedział, że projekt jest sprzeczny z interesami 
mieszkańców Gdańska. Poruszył kwestie kosztów budowy oraz 
utrzymania muzeum. 
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BARBARA FRYDRYCH – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 
Powiedziała, że podczas posiedzenia Komisji Kultury i Turystyki 
odpowiedziała na wszystkie te argumenty, zapytała się czy ma 
powtórzyć udzielone wyjaśnienia. Poprosiła o możliwość wypowiedzi 
Dyrektora Muzeum Historycznego Miasta Gdańska. 
 
WALDEMAR OSSOWSKI – Dyrektor Muzeum Historycznego Miasta 
Gdańska 
Powiedział, że MHMG stara się korzystać ze środków unijnych na cele 
inwestycyjne. Nadmienił, że cały czas realizowane są inwestycje. 
Przygotowana jest dokumentacja oraz złożono wniosek  
o dofinansowanie budowy Muzeum Bursztynu w Wielkim Młynie. 
Wykorzystuje się również środki dostępne z Ministerstwa Kultury  
i Dziedzictwa Narodowego. Wyraził nadzieje, że w perspektywie kilku 
najbliższych lat pozostanie jedynie problem dotyczący lokalizacji 
Muzeum Historycznego Miasta Gdańska, a brak obecnie odpowiedniego 
miejsca jest punktem wyjścia dla utworzenia muzeum. 
 
BARBARA FRYDRYCH – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 
Powiedziała, że dotychczas wykonano dwa scenariusze wystaw stałych, 
które nie zostały nigdy zrealizowane ze względu na brak odpowiedniego 
miejsca. Pomysł utworzenia muzeum był zgłaszany od wielu lat,  
a debata na ten temat toczy się od dłuższego czasu. Miasto wykonało 
niezbędne analizy dotyczące wykorzystania zasobów. W czerwcu temat 
był również omawiany podczas posiedzenia Komisji Kultury i Turystyki, 
podczas którego nie zgłaszano zastrzeżeń. 
 
Radny PIOTR CZAUDERNA – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 
Gdańska 
Wyjaśnił, że nie zarzucił braku inwestycji oraz podkreślił potrzebę 
zaangażowania dużych środków na bieżące inwestycje. W trybie 
interpelacji poprosił o przekazanie analiz dotyczących potrzeby 
utworzenia muzeum. Zaznaczył, ze teren, w którym planuje się budowę 
muzeum będzie wymagał dużych prac archeologicznych. 
 
Radna DOROTA DUDEK 
Powiedziała, że Gdańsk aspirując w 2016 roku do miana europejskiej 
stolicy kultury udowodniło, że reprezentuje wysoki poziom. Wyraziła 
opinię, że powstanie kolejnego muzeum jest bezzasadne. Odniosła się 
do wypowiedzi dyrektor Frydrych, która powiedziała podczas 
posiedzenia Komisji Kultury i Turystyki, że Gdańsk nie zbliża się do 
średniej europejskiej co do liczby obiektów muzealnych – po 
sprawdzeniu powyższego z informacjami dostępnymi na Wikipedii, 
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stwierdziła, że Gdańsk jest liderem w tym zakresie. Zwróciła się do 
dyrektor Barbary Frydrych o podanie droga mailową źródeł swoich 
informacji. 
 
BARBARA FRYDRYCH – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 
Wyjaśniła, że opierała się o dane z GUS z porównaniem danych 
ekspertów muzealnictwa. Nie zgodziła się z brakiem potrzeby powstania 
muzeum. 
 
Radna DOROTA DUDEK 
Powiedziała, że z posiedzenia Komisji nie wynikało, że mieszkańcy 
popierają potrzebę budowy muzeum.  
 
BARBARA FRYDRYCH – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 
Odpowiedziała, że toczy się debata na łamach prasy. Zaproponowała 
możliwość przygotowania odpowiednich materiałów. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
W kwestii przypomnienia podkreślił, że uchwała dotyczy intencji 
zbudowania siedziby Oddziału Głównego na rzecz Muzeum 
Historycznego Miasta Gdańska. 
 
BARBARA FRYDRYCH – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 
Odniosła się co do proponowanej działki dla lokalizacji oddziału 
muzeum. To miejsce zasługuje na jego upamiętnienie, a zachowanie 
reliktów leży w interesie miasta.  
 
Radny PIOTR BORAWSKI 
Podkreślił, ze jest to intencja budowy oddziału muzeum. 
 
Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI 
Powiedział, że uchwała przesądza politykę Platformy Obywatelskiej oraz 
Prezydenta Miasta Gdańska. Zaznaczył kwestie innych istotnych dla 
miasta inwestycji.  
 
Radny MARIUSZ ANDRZEJCZAK 
Powiedział m.in. że jest to uchwała intencyjna, która nie wiąże się  
z wydatkowaniem żadnych środków, natomiast pozwoli ona na 
przygotowanie odpowiednich analiz. 
 
 
 



 35

Radny PIOTR CZAUDERNA – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 
Gdańska 
Powiedział, że potrzeba utworzenia wystawy prezentującej dzieje 
Gdańska nie jest tożsama z potrzebą budowy nowego muzeum. 
 
Radny JERZY MILEWSKI 
Zwrócił uwagę na to, że uchwała dotyczy intencji zbudowania muzeum, 
natomiast nie dotyczy ona dyskusji na ten temat. 
 
Radny MAREK BUMBLIS 
Powiedział m.in. ze nie ma lepszej lokalizacji dla muzeum niż to, które 
jest proponowane. Temat został dobrze przedyskutowany podczas 
posiedzeń Komisji Kultury i Turystyki. Poruszył kwestie zainteresowania 
historią miasta.  
 
Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI 
Powiedział, że jest to uchwała, która upoważnia do poniesienia pewnych 
wydatków. Wyraził opinię, że przedmiotowy projekt jest przedwczesny. 
Powiedział, że będzie głosował przeciw przyjęciu uchwały. 
 
Radny JERZY MILEWSKI 
Powiedział, że problemem jest podejście, natomiast aby móc 
dyskutować na temat tej inwestycji potrzebny byłby m.in. dobry 
biznesplan oraz odpowiednie założenia. Poruszył kwestie strat za rok 
2017 poniesionych przez Arena Gdańsk, Międzynarodowe Targi 
Gdańskie. 
 
Radny WOJCIECH BŁASZKOWSKI – Wiceprzewodniczący Rady 
Miasta Gdańska 
Powiedział, że te spółki z założenia mają przynosić zyski w postaci 
rozwoju gospodarczego. Takie inwestycje jak Europejskie Centrum 
Solidarności czy stadion również były kwestionowane, natomiast okazały 
się być sukcesem. Poparł podjęcie uchwały intencyjnej. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Zarządził przerwę. 
 
Radny PIOTR CZAUDERNA – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 
Gdańska 
Zgłosił wniosek formalny o odesłanie projektu uchwały do komisji  
z jednoczesną propozycją zmiany nazwy projektu uchwały, że rada 
miasta inicjuje oraz wnosi o rozpoczęcie dyskusji nad ideą budowy 
nowego oddziału muzeum. 
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Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem zgłoszonego wniosku 
formalnego o odesłanie do komisji projektu uchwały - druk 1188  
z autopoprawką. 
 

Za    -      11 
      przeciw    -      20 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 
      nie przyjęła wniosku formalnego. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały druk 1188 
z autopoprawką. 

 
Za    -      21 

      przeciw    -      11 
      wstrzymało się   -        1 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a  
 

Uchwałę Nr XLII/1168/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia intencji zbudowania siedziby  

Oddziału Głównego na rzecz Muzeum Historycznego 
Miasta Gdańska 

 
z dnia 31 sierpnia  2017 roku 

 
Załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

 
 
 
 

16) w sprawie zatwierdzenia projektu Statutu instytucji kultury pod 
nazwą: Muzeum Historyczne Miasta Gdańska (druk 1189); 

 
 
 
BARBARA FRYDRYCH – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 
Przedstawiła projekt uchwały druk 1189 zgodnie z uzasadnieniem wraz  
z autopoprawką. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował, że Komisja Kultury i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 
 
Radny ADAM NIERODA 
Powiedział, że ponad dwa lata Komisja Zrównoważonego Rozwoju 
zajmowała się przedmiotowym problemem. Plany funkcjonowania 
nowego oddziału są bardzo ambitne, potrzebne są tylko środki, by móc 
je zrealizować. 
 
Radny PIOTR CZAUDERNA – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 
Gdańska 
Zwrócił uwagę, że w uchwale jest mowa o powstaniu głównego oddziału 
muzeum, co jest związane z wprowadzeniem prac nad budową muzeum.  
 
BARBARA FRYDRYCH – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 
Zaznaczyła, że uchwała dotyczy zatwierdzenia projektu statutu. 
 
Radny MARIUSZ ANDRZEJCZAK 
Poparł wprowadzane zmiany. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały druk 1189 
z autopoprawką. 
 

Za    -      22 
      przeciw    -      10 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a  
 

Uchwałę Nr XLII/1169/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zatwierdzenia projektu Statutu instytucji kultury pod 

nazwą: Muzeum Historyczne Miasta Gdańska 
 

z dnia 31 sierpnia 2017 roku 
 

Załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 
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17) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej 
jednostce samorządu terytorialnego celem prowadzenia wspólnej 
polityki kulturalnej Miasta (druk 1221); 

 
 
 
 

BARBARA FRYDRYCH – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 
Przedstawiła projekt uchwały druk 1221 zgodnie z uzasadnieniem. 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował o następujących opiniach komisji: 
K. Kultury i Turystyki – pozytywna, 
K. Strategii i Budżetu – pozytywna. 
 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały druk 1221. 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a  
 

Uchwałę Nr XLII/1170/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej 

jednostce samorządu terytorialnego celem prowadzenia wspólnej 
polityki kulturalnej Miasta 

 
z dnia 31 sierpnia 2017 roku 

 
Załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

 
 
 
 

18) w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym 
kapitale zakładowym spółki InnoBaltica spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku (druk 1220); 

 
 

 

IWONA BIERUT – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Przedstawił projekt uchwały druk 1220 zgodnie z uzasadnieniem. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował o następujących opiniach komisji: 
K. Polityki Gosp. i Morskiej – pozytywna, 
K. Strategii i Budżetu – pozytywna. 
 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK 
Zapytał o kapitał zakładowy spółki InnoBaltica, o obroty spółki w roku 
2016, o wynik finansowy netto w 2016 roku.  
 
Radny JERZY MILEWSKI 
Powiedział, że spółka za rok 2016 poniosła stratę 90 tys. zł. 
 
IWONA BIERUT – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
Odpowiedziała, że kapitał pierwotny spółki wynosił 2 mln zł. Spółka 
zrealizowała 10 projektów wraz z Uniwersytetem Gdańskim oraz 
Gdańskim Uniwersytetem Medycznym o łącznej wartości 775 mln zł,  
w tym wkład spółki wynosił ok. 6 mln zł.  
 
Radny PIOTR BORAWSKI 
Powiedział, że zmieni się profil działalności spółki.  
 
KRZYSZTOF RUDZIŃSKI – Prezes Zarządu InnoBaltica sp. z o.o. 
Powiedział, że od około roku pracuje się nad projektem dotyczącym 
biletu elektronicznego obejmującego wszystkie środki transportu. 
Zdecydowano o powołaniu spółki, która będzie własnością Gdańska, 
Gdyni oraz województwa pomorskiego. W czerwcu dokonano zmiany 
statutu spółki InnoBaltica. Spółka ma się zająć przygotowaniem 
technicznym, organizacyjnym przygotować system informatyczny biletu 
wojewódzkiego oraz doprowadzić do jego wdrożenia. Przygotowany jest 
biznesplan wraz z prognozą finansową.  
 
Radny JERZY MILEWSKI 
Poprosił o podanie głównych sukcesów firmy InnoBaltica. 
 
KRZYSZTOF RUDZIŃSKI – Prezes Zarządu InnoBaltica sp. z o.o. 
Odpowiedział, że nie jest w stanie w tej chwili odpowiedzieć na to 
pytanie firma InnoBaltica nie była wcześniej w gestii jego zarzadzania. 
Zadeklarował przygotowanie odpowiedzi na to pytanie.  
 
Radny PIOTR BORAWSKI 
Przypomniał, że podczas jednego z posiedzeń Komisji Strategii  
i Budżetu przeprowadzono dyskusję na temat przekształcenia m.in. 
spółki InnoBaltica. 
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Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały druk 1220. 
 

za    -      22 
      przeciw    -      11 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a  
 

Uchwałę Nr XLII/1171/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym 
kapitale zakładowym spółki InnoBaltica spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku 
 

z dnia 31 sierpnia 2017 roku 
 

Załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 
 
 
 

19) w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady Miasta 
Gdańska w sprawie zasad gospodarowania zasobem komunalnych 
lokali użytkowych, czynszów i ich płatności oraz podziału Miasta 
Gdańska na strefy czynszowe (druk 1198); 

 
 

 

       

SŁAWOMIR KISZKURNO – Dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalnej  
Przedstawił projekt uchwały druk 1198 zgodnie z uzasadnieniem. 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował o następujących opiniach komisji: 
K. Polityki Gosp. i Morskiej – pozytywna, 
K. Strategii i Budżetu – pozytywna. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały druk 1198. 
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Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        1 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a  
 

Uchwałę Nr XLII/1172/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie przystąpienia do realizacji projektu  

w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały Rady Miasta 
Gdańska w sprawie zasad gospodarowania zasobem komunalnych 
lokali użytkowych, czynszów i ich płatności oraz podziału Miasta 

Gdańska na strefy czynszowe 
 

z dnia 31 sierpnia 2017 roku 
 

Załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
 

20) w sprawie uchylenia uchwały upoważniającej Dyrektora 
Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni – jednostki budżetowej do 
załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej 
(druk 1213); 

 
 
 
 

SŁAWOMIR KISZKURNO – Dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalnej  
Przedstawił projekt uchwały druk 1213 zgodnie z uzasadnieniem. 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował o następujących opiniach komisji: 
K. Polityki Gosp. i Morskiej – pozytywna. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały druk 1213. 
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Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a  
 

Uchwałę Nr XLII/1173/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie uchylenia uchwały upoważniającej Dyrektora 

Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni – jednostki budżetowej  
do załatwiania indywidualnych spraw  

z zakresu administracji publicznej 
 

z dnia 31 sierpnia 2017 roku 
 

Załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 
 
 
 

 

21) w sprawie powierzenia Gdańskim Usługom Komunalnym Spółce  
z o.o. z siedzibą w Gdańsku wykonywania zadań własnych Gminy 
Miasta Gdańska w zakresie utrzymania czystości i porządku  
(druk 1222); 

 
 
 

SŁAWOMIR KISZKURNO – Dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalnej  
Przedstawił projekt uchwały druk 1222 zgodnie z uzasadnieniem. 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował o następujących opiniach komisji: 
K. Polityki Gosp. i Morskiej – pozytywna. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały druk 1222. 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
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               Rada Miasta Gdańska 
     w głosowaniu p r z y j ę ł a  

 
Uchwałę Nr XLII/1174/17 

Rady Miasta Gdańska 
 

w sprawie powierzenia Gdańskim Usługom Komunalnym Spółce  
z o.o. z siedzibą w Gdańsku wykonywania zadań własnych Gminy 

Miasta Gdańska w zakresie utrzymania czystości i porządku 
 

z dnia 31 sierpnia 2017 roku 
 

Załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 
 

 
 

22) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia statutu Gdańskiego 
Zarządu Dróg i Zieleni – jednostki budżetowej (druk 1211); 

 
 
 
SŁAWOMIR KISZKURNO – Dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalnej  
Przedstawił projekt uchwały druk 1211 zgodnie z uzasadnieniem. 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował o następujących opiniach komisji: 
K. Polityki Gosp. i Morskiej – pozytywna. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały druk 1211. 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a  
 

Uchwałę Nr XLII/1175/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia statutu Gdańskiego 

Zarządu Dróg i Zieleni – jednostki budżetowej 
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z dnia 31 sierpnia 2017 roku 
 

Załącznik nr 28 do niniejszego protokołu. 
 

 
 

23) w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy 
Gminą Miasta Gdańska a Gminą Pruszcz Gdański w sprawie 
określenia podziału obowiązków w zakresie wykonywania remontu 
mostu przez rzekę Czarną Łachę w ciągu ul. Przybrzeżnej w Krępcu  
i jego finansowania, oraz zarządzania obiektem po wykonaniu 
remontu (druk 1225); 

 
 

 
 

MACIEJ RADOWICZ – Zastępca Dyrektora Gdańskiego Zarządu 
Dróg i Zieleni  
Przedstawił projekt uchwały druk 1225 zgodnie z uzasadnieniem. 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował o następujących opiniach komisji: 
K. Samorządu i Ładu Publicznego – pozytywna, 
K. Strategii i Budżetu – pozytywna. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały druk 1225. 
 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        1 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a  
 

Uchwałę Nr XLII/1176/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy 
Gminą Miasta Gdańska a Gminą Pruszcz Gdański w sprawie 

określenia podziału obowiązków w zakresie wykonywania remontu 
mostu przez rzekę Czarną Łachę w ciągu ul. Przybrzeżnej w Krępcu  

i jego finansowania, oraz zarządzania obiektem po wykonaniu 
remontu  

 

z dnia 31 sierpnia 2017 roku 
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Załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 
 
 
 

24) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które 
przeznaczone będą środki z Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych w 2017 roku (druk 1219); 

 
 

 

MAŁGORZATA NIEMKIEWICZ – Dyrektor Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Rodzinie 
Przedstawiła projekt uchwały druk 1219 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował o następujących opiniach komisji: 
K. Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia – pozytywna, 
K. Strategii i Budżetu – pozytywna. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały druk 1219. 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a  
 
 

Uchwałę Nr XLII/1177/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które 

przeznaczone będą środki z Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych w 2017 roku 

 
z dnia 31 sierpnia 2017 roku 

 
Załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 
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25) w sprawie określenia formy, wysokości i trybu przyznania pomocy 
dla 3-osobowej rodziny repatrianckiej z Kazachstanu, zaproszonej na 
pobyt stały do Gdańska (druk 1215); 

 
 

 

 
PIOTR OLECH – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawił projekt uchwały druk 1215 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował o następujących opiniach komisji: 
K. Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia – pozytywna, 
K. Strategii i Budżetu – pozytywna. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały druk 1215. 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a  
 

Uchwałę Nr XLII/1178/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie określenia formy, wysokości i trybu przyznania pomocy 
dla 3-osobowej rodziny repatrianckiej z Kazachstanu, zaproszonej 

na pobyt stały do Gdańska 
 

z dnia 31 sierpnia 2017 roku 
 

Załącznik nr 31 do niniejszego protokołu. 

 
 
 

26) w sprawie określenia formy, wysokości i trybu przyznania pomocy 
dla członka rodziny repatrianckiej z Gruzji, zaproszonej na pobyt stały 
do Gdańska (druk 1216);   
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PIOTR OLECH – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawił projekt uchwały druk 1216 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował o następujących opiniach komisji: 
K. Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia – pozytywna, 
K. Strategii i Budżetu – pozytywna. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały druk 1216. 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a  
 

Uchwałę Nr XLII/1179/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie określenia formy, wysokości i trybu przyznania pomocy 
dla członka rodziny repatrianckiej z Gruzji, zaproszonej na pobyt 

stały do Gdańska 
 

z dnia 31 sierpnia 2017 roku 
 

Załącznik nr 32 do niniejszego protokołu. 
 
 
 

 

27) w sprawie określenia formy, wysokości i trybu przyznania pomocy 
dla 2-osobowej rodziny repatrianckiej z Kazachstanu, zaproszonej na 
pobyt stały do Gdańska (druk 1217);   

 
 
 

PIOTR OLECH – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawił projekt uchwały druk 1217 zgodnie z uzasadnieniem. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował o następujących opiniach komisji: 
K. Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia – pozytywna, 
K. Strategii i Budżetu – pozytywna. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały druk 1217. 
 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a  
 

Uchwałę Nr XLII/1180/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie określenia formy, wysokości i trybu przyznania pomocy 
dla 2-osobowej rodziny repatrianckiej z Kazachstanu, zaproszonej 

na pobyt stały do Gdańska 
 

z dnia 31 sierpnia 2017 roku 
 

Załącznik nr 33 do niniejszego protokołu. 

 
 
 
 
 

28) zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia 
źródeł dochodów własnych gromadzonych na wydzielonym rachunku 
i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planów 
finansowych dla wydzielonych rachunków dochodów własnych 
samorządowych jednostek budżetowych (druk 1200 + 
autopoprawka);   
 
 
 

GRZEGORZ KRYGER – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawił projekt uchwały druk 1200 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował o następujących opiniach komisji: 
K. Strategii i Budżetu – pozytywna, 
K. Edukacji – pozytywna. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały druk 1200 
z autopoprawką. 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a  
 

Uchwałę Nr XLII/1181/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie określenia 
źródeł dochodów własnych gromadzonych na wydzielonym 

rachunku i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania 
planów finansowych dla wydzielonych rachunków dochodów 

własnych samorządowych jednostek budżetowych 
 

z dnia 31 sierpnia 2017 roku 
 

Załącznik nr 34 do niniejszego protokołu. 

 
 
 

29) w sprawie zmiany dostosowania sieci szkół podstawowych  
i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego (druk 1218 + 
autopoprawka); 

 
 
 
 
 

GRZEGORZ KRYGER – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawił projekt uchwały druk 1218 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował o następujących opiniach komisji: 
K. Edukacji – pozytywna. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały druk 1218 
z autopoprawką. 
 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a  
 

Uchwałę Nr XLII/1182/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany dostosowania sieci szkół podstawowych  

i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego 
 

z dnia 31 sierpnia 2017 roku 
 

Załącznik nr 35 do niniejszego protokołu. 
 
 
 
 

30) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Szkoły Podstawowej 
Mistrzostwa Sportowego w Gdańsku (druk 1226); 

 
 
 
 
 

GRZEGORZ KRYGER – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawił projekt uchwały druk 1226 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował o następujących opiniach komisji: 
K. Edukacji – pozytywna. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały druk 1226. 
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Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a  
 

Uchwałę Nr XLII/1183/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Szkoły Podstawowej 

Mistrzostwa Sportowego w Gdańsku 
 

z dnia 31 sierpnia 2017 roku 
 

Załącznik nr 36 do niniejszego protokołu. 
 
 
 

 

31) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Szkół 
Mistrzostwa Sportowego w Gdańsku (druk 1227); 

 
 
 
 
 

GRZEGORZ KRYGER – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju 
Społecznego 
Przedstawił projekt uchwały druk 1227 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował o następujących opiniach komisji: 
K. Edukacji – pozytywna. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały druk 1227. 
 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a  
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Uchwałę Nr XLII/1184/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia Zespołu Szkół 

Mistrzostwa Sportowego w Gdańsku 
 

z dnia 31 sierpnia 2017 roku 
 

Załącznik nr 37 do niniejszego protokołu. 

 
 
 

32) w sprawie wyodrębnienia na rok 2018 środków finansowych na 
działalność statutową jednostek pomocniczych (druk 1228); 

 
 
 
 

Radna ANNA WIRSKA – Przewodnicząca Komisji Samorządu i Ładu 
Publicznego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 1228 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska  
Poinformował, ze Prezydent Miasta Gdańska nie wniósł uwag do 
projektu uchwały. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały druk 1228. 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a  
 

Uchwałę Nr XLII/1185/17 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyodrębnienia na rok 2018 środków finansowych na 

działalność statutową jednostek pomocniczych 
 

z dnia 31 sierpnia 2017 roku 
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Załącznik nr 38 do niniejszego protokołu. 

 
 
 

PUNKT 5 
 

INTERPELACJE, ZAPYTANIA RADNYCH 
I ODPOWIEDZI PREZYDENTA MIASTA GDAŃSKA 

 
 
 

Wykaz interpelacji RMG stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 

Wykaz zapytań RMG stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 
 
Radny PIOTR CZAUDERNA – Wiceprzewodniczący Rady Miasta 
Gdańska 
Skierował zapytanie do Prezydenta o poniesione wydatki związane  
z aplikowaniem do Światowego Jamboree Skautowego, a także  
o wydatki poniesione na koszt Związku Harcerstwa Polskiego oraz  
o zobowiązania gminy w związku z kolejnymi zlotami harcerzy.  

WIESŁAW BIELAWSKI – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Zadeklarował pisemną odpowiedź. 

Radny MARIUSZ ANDRZEJCZAK 
Zgłosił brak odpowiedzi na interpelację dotyczącej placu zabaw w Oliwie 
z 3 sierpnia br. 

 

PUNKT 6 
 

WNIOSKI, OŚWIADCZENIA OSOBISTE 
 
 
 

Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI 
Oświadczył, że podczas sesji były momenty, w których omalże nie został 
wyprowadzony z  równowagi. Zaapelował do radnych o nie uprawianie 
sofistyki.  
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PUNKT 7 
 

ZAKOŃCZENIE OBRAD 
 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący Rady Miasta Gdańska 
Zakończył obrady XLII sesji Rady Miasta Gdańska. 
 
 
Obrady zakończono o godzinie 14:00. 

 
 
 

 
Przewodniczący 

Rady Miasta Gdańska 
 

Bogdan Oleszek 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła 
na podstawie zapisu w formie cyfrowej 
 
 
Podinspektor BRMG  
Karolina Mróz 


